
RADA MIEJSKA

w Pszczynie

Protokół nr 0002.058.2023 (LVIII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 18 maja 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LVIII sesję Rady

Miejskiej w Pszczynie, która rogpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra

Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, zastępców burmistrza, skarbnika gminy, sekretarz

gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz wszystkie

osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą

RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania

i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

18 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Krystyna Fuławka

Arkadiusz Gardiasz

lreneusz Gruszka

Marcela Kanafek-Lewandowska

Henryk Kopiec

8ę—Jec—ek—Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

%BapbeFa—Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

łBT—Małia—Słestak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska—Smolarz

22. Rafał Wróbel

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.
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ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza

sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów LVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4. Informacje i sprawozdanie Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) Ocena zasobów pomocy społecznej w gminie Pszczyna za 2022 rok.

5. Rozpatrzenie projektéw uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych

dzieci i młodzieży pobierających naukę w szkołach na terenie gminy Pszczyna,

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania Stypendium

Burmistrza Pszczyny,

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy,

4) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy uI. Katowickiej,

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. Bielasa,

6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2023 roku”,

7) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

8) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna.

7. Wolne głosy, komunikaty.

8. Zamknięcie obrad — LVIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LVII sesji Rady Miejskiej

2 20 kwietnia 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LVII sesji rady sąjakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel



NIEOBECNI (5): Jacek Kubis, Barbara Psik, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym oraz Ocenę zasobów pomocy społecznej w gminie

Pszczyna za 2022 rok Radni otrzymali. Zapytał, czy do tej informacji i sprawozdania Radni

mają zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja

i sprawozdanie zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja i sprawozdania Stanowią odpowiednio załączniki nr 2 i 3 do protokołu sesji.

ad. 5.

5.1)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży

pobierających naukę w szkołach na terenie gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (5): Jacek Kubis, Barbara Psik, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 18 radnych, Uchwała Nr LVIII/733/23 w sprawie

Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży pobierających

naukę w szkołach na terenie gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 18 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.2)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza Pszczyny oraz

poinformowała, że do tego projektu uchwały wprowadzona została autopoprawka

burmistrza. Autopoprawka burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 18, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI15

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (5): Jacek Kubis, Barbara Psik, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 18 radnych, Uchwała Nr LVIII/734/23 w sprawie

przyjęcia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza Pszczyny, podjęta została

jednogłośnie 18 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

5.3)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy.

(W tym momencie na salę obrad przybyła radna Barbara Psik. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 19).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (4): Jacek Kubis, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LVIIl/735/23 w sprawie

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy, podjęta została jednogłośnie 19 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.4)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI.

Katowickiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (4): Jacek Kubis, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 19 radnych, Uchwała Nr LVIII/736/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Katowickiej, podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.5)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Bielasa.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wynikiimienne:ZA:19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (4): Jacek Kubis, Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LVIII/737/23 w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Bielasa,

podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

(W tym momencie na salę obrad przybył radny Jacek Kubis, Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 20).

5.6)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2023 roku” oraz poinformowała, że do

tego projektu uchwały wprowadzona została autopoprawka burmistrza. Autopoprawka

burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji.



Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał

Wróbel

NIEOBECNI (3): Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LVIII/738/23 w sprawie

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2023 roku”, podjęta została jednogłośnie 20 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.7)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Rafał

Wróbel

NIEOBECNI (3): Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LVIIl/739/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.8)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (3): Maria Szostak, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LVIII/740/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością 19

głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na LVIII sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu

sesji.

ad. 6.

1. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz,

żałuję trochę, że nie ma Pana burmistrza, ale ja o pewnej sprawie na Komisji Gospodarki

mówiłem i tu z pewnymi rzeczami się zgodzę, bo odpowiadał mi Pan wiceburmistrz na te

pytania, ale proszę Państwa ostatnio, nie tylko przez Pszczynę, ale przez całą Europę

przechodzą deszcze. U nas to nie byłyjakies' ogromne ulewy. Proszę Państwa, cieszę się,

że idziemy do przodu, wykonujemy inwestycje, robimy dużo rzeczy, ale musimy pamiętać

takźe o tym cos'myjuz' zrobili i wjakim to jest stanie wykonania. Tu mam ogromny apel

do Koleżanek i Kolegów Radnych, proszę Państwa, ja powiem i to jest moje stanowisko,

nie pozwolę sobie na marnowanie pieniędzy podatników. Proszę Państwa, wczoraj

specjalnie przed komisją pojechałem na stadion Iskry im. Larysza. Tak, to jest temat, Pani

Burmistrz, bardzo długo ciągnący. Tak, tak, ale ja jak rozpocznę jakiś temat, to kończę do

końca i 0n się kończy albo umarzaniem, albo karą. Takie jest moje stanowisko. Proszę

Państwa, połowa boiska zalane. Przeszedłem sobie go, 3 cm wody. Nawetjadqc na

rowerze ulicą wzdłuż boiska widać taflę wody. Ja już nie mówię jakby wszedł ktoś tam do

świetlicy i z góry popatrzył. Proszę Państwa, tam jeżeli dzisiaj, jutro miałaby się rozpocząć

mecz, to meczu nie będzie. Dobrze, że nie grają w soboty. Gospodarz nawet by nie

pozwolił i sędzia by nie pozwolił. Ja cieszę się z tego, z'e przyjęliśmy pewne, bo słyszeliśmy

o tym, że pewne sprawyjak gdyby naprawcze, które miał wykonać wykonawca. Proszę

Państwa, wykonawca przyznał się już do jednej rzeczy, z'e nie zrobił podstawowej rzeczy,

czyli nie zrobił dylatacji. Na dzień dzisiejszy zrobiłją tylko w połowie i wczoraj przechodząc

bieżnię całą dookoła, śmiem twierdzić, w tym roku nie było zbytnio zimy, że za 2-3 lata,

proszę Państwa, może być to samo co tutaj mamy za oknem na dole. Oby się tak nie

stało, ale ja juz' widzę przy tych cięcia, które były robione, proszę Państwa, wykonawca



miał wykonać koło stu cięć. Wykonał na razie 42, czyli połowę z tego co było w projekcie,

czyli za to są pieniądze. To jest kasa nasza. Jestem dobrej myśli, może się to nie rozjedzie,

albo nie dojdzie do takiej sytuacji, jak żeśmy mieli na początku. Proszę Państwa, mam

apel gorący, Panie Burmistrzu, naprawdę zająć się tym tematem. Podjqć decyzje

konkretne, wezwać do tego wykonawcę, bo z tego co ja wiem, to wykonawca tylko

twierdzi tak, to są słowa niektórych ludzi: „bierzcie te szpikulce i dziurkujcie tq

nawierzchnię”. Proszę Państwa, ci ludzie tam sobie mogą dziurkować do końca świata i

jeden dzień dłużej. Moje stanowisko jest takie, że tam to jest tak uwalcowane i tak

zapchane, niedrożność w ogóle ścieżek odprowadzających wody. Studzienki sq puste,

jedne i drugie, bo odwodnienie z boiska zostało jakby podłączone do starego

odwodnienia, które biegnie w drodze dojazdowej do stadionu. Proszę Państwa, wy wiecie,

że przy tej drodze rosną drzewa i to stare dęby. Proszę Państwa, to kto tam to otwierałi

sprawdzał wiadomo, że te wszystkie kanały, te wszystkie studzienki sq przerastane

korzeniami, pozatykane. Panie Burmistrzu, pamięta Pan, że ja mówiłem wtedy o tych

korytkach odwadniających. Tak, firma to robiła. Ja tam pojechałem firma to zrobiła, bo te

korytka dźwignęło o 10 cm do góry. Tam gdzie to podźwigało, firma to zrobiła, ale tam w

dalszym ciągu stoi woda. Korytka nie odbierają, a wykonawca mówi: „bo tam liście warn

naleciały i woda nie schodzi”. Jakie liście? Skąd? Panie Burmistrzu, naprawdę ten stadion

ma służyć na wieki, to jest 7 000 000 złotych. Ja nie wiem, czy tam jakiekolwiek roboty

naprawcze będą robione. Trochę koło boisk pochodziłem i ja uważam, że nawet dzisiaj

boiska takie jak w Studzienicach, wJankowicach sq o wiele lepsze po deszczu aniżeli

nasze boisko reprezentacyjne. Proszę Państwa, ja tu chcę jedną rzecz, ale to na komisji

sportu omówimy, wczoraj tam były zawody lekkoatletyczne klas VIII, wielobój

specjalistyczny. Proszę Państwa tych zawodów poprzez miejskie, rejonowe, powiatowe,

wojewódzkie, ogólnopolskie przejechałem dość trochę. Koło do pchnięcia kulą, woda

wypchana dmuchawq. Za chwilę, za 3 minuty pełne koło wody, czyli normalnie pchała

wodę od dołu. W tej części, drugiej części od strony działek, gdzie dotychczas nie stała

woda, tam gdzie jest rzut młotem i kula już się pojawiła woda ijuż stoją kałuże, czyli

działanie ma miejsce. Proszę Państwa, woda, ogień ijeszcze są inne żywioły, ale ja mam

apel, naprawdę Panie Burmistrzu, albo jeszcze raz komisja Sportu wezwać tego

inwestora, bo on nie może nam namówić, że my mamy dźgać tę bieżnię, żeby woda

zeszła, bo wiadomo, że ona nie zejdzie za godzinę, za dwie, ale naturalnie grunt powinien,

tym bardziej, Proszę Państwa, ile czasu nie padało. Susza jest. Susza. Ludzie na

ogródkach, proszę Państwa, 10 cm isucho, to powinno zejść od razu. Ja pojechałem

akurat do Jankowie na boisko, proszę Państwa, tam żadnej kałuży nie ma, nic. My mamy

normalnie tafle wody. Tak naprawdę zajmijmy się tym tematem, doprowadźmy to do

jakiegoś porządku. Ja już nie Chcę wracać co z nami robią przedsiębiorcy, bo ja to widzę i

aż boli mnie to. Boli mnie to bardzo i dziękuję bardzo”.

Przewodniczący rady przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie

w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że w tym okresie miały miejsce następujące

posiedzenia komisji: 8 maja odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki, 12 maja

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 15 maja odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Spraw



Społecznych i Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz posiedzenie Komisji Budżetu, 16

maja posiedzenie Komisji Gospodarki.

3. Przewodniczący rady powiedział, że następna sesja planowana jest na 22 czerwca 2023 r.

i będzie to sesja absolutoryjna.

4. Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka zaprosiła wszystkich na Daisy Days, które

odbędą się w najbliższy weekend.

ad. 7.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1320 ogłosił zamknięcie LVIII sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]
Pr wodnicząc
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